
MINI REUSABLE DEHUMIDIFIER
DHS-101WT



 

Warnings and Safety Precautions
1. Please read user manual carefully before use and keep it for future reference.
2. After this product is powered on, if there is no main body, the indicator will flash white
    light. After the main body is put on, the indicator will turn on the green light and the 
    machine will start to work. It is a normal phenomenon that hot air flow will occur when
    the product is working.
3. When the product is working, it shall be avoided to be covered with shelter.
4. When the product is powered on, please keep a distance of more than 10cm from other 

articles to increase air convection and avoid product damage.
5. If the product does not heat or is damaged, it shall be returned to the original factory for 

maintenance or replaced by professional technicians.
6. Do not directly immerse the product in water to avoid damage to the product or electrical 

leakage.
7. DO NOT allow children to use this product without supervision and instruction.
8. If you find any abnormality (such as peculiar smell), please turn off the power as soon as 

possible, and contact the supplier for maintenance. DO NOT repair on your own to avoid 
danger.

Warranty Terms & Conditions
1. Customer who fails to present original purchase invoice will not be eligible for free 

warranty service.
2. Customer should always follow the operating instructions. This warranty does not apply to: 

Damages caused by accidents of any kind (including material transfer and others); 
Operating failures resulting from applying incorrect voltage, improper usage, and 
unauthorized installations or repairs.

3. This warranty is invalid if: the purchase invoice is modified by an unauthorized party; the 
product is used for any commercial or industrial purposes; the product is repaired or 
modified by unauthorized personnel, or unauthorized parts are installed; the serial 
number is modified, damaged or removed from the product. 

4. German Pool will, at its discretion, repair or replace any defective part.  
5. This warranty will be void if there is any transfer of ownership from the original purchaser. 
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1. Customer who fails to present original purchase invoice will not be eligible for free 
warranty service.

2. Customer should always follow the operating instructions. This warranty does not apply to: 
Damages caused by accidents of any kind (including material transfer and others); 
Operating failures resulting from applying incorrect voltage, improper usage, and 
unauthorized installations or repairs.

3. This warranty is invalid if: the purchase invoice is modified by an unauthorized party; the 
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4. German Pool will, at its discretion, repair or replace any defective part.  
5. This warranty will be void if there is any transfer of ownership from the original purchaser. 

Product Structure
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Dehumidifier

Power Cord

Product BaseIndicator Light



 

Operation Instructions

WARNING!
DO NOT immerse the Dehumidifier or the product base of this product in water to avoid 
damage to the product or electrical leakage.

Before Use
1. Check if the output voltage of the power socket is consistent with the voltage of this 

product.
2. Check if the power cord is in good condition.
3. Check if the silica gel in the display window is orange.

Note:
Before use, please check the display window on the top of the Dehumidifier and see if the 
silica gel inside is orange color or not. If it is orange color, the product is ready for use. If 
the gel is dark green color, please put the Dehumidifier on the product base, turn on the 
power and let it heat until the gel turns orange.

How To Use
1. Turn on the power, the indicator light on the base will blink white. Place the Dehumidifier 

on the base, and the indicator light will light up constant in green.
2. When the silica gel in the display window is orange, it means the product can start 

dehumidification. Remove the Dehumidifier from the base, and place the Dehumidifier 
in the closet, cabinet or any space you wish to dehumidify.

3. When the silica gel in the display window is dark green, it means that the product is full 
of moisture. Put the Dehumidifier on the product base and heat it for two hours. After 2 
hours, the product will automatically switch off and enter standby state. The indicator 
light will blink in white, meaning the gel-drying cycle is completed. The silica gel in the 
display window will have changed back to orange, which means that the silica gel has 
been completely dried, and the product can be reused for dehumidification again.
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Due to different ambient environments, if after one gel-drying cycle (2 hrs), the silica gel in 
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Technical Specification

．Specification is subject to change without prior notice.
．If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese 

version, the English version shall prevail.
．Refer to www.germanpool.com for the most update version of the user manual.

Model
Power
Voltage
Frequency
Working Capacity
Product Dimensions
Net Weight

DHS-101WT
43 W
220 – 240 V~
50/60 Hz
100 ml / cycle
(H) 270 (W) 107 (D) 107 mm
0.95 kg



此保用提供德國寶產品之機件在正常使
用下壹年保用(自購買日起計算)。

另請填妥以下表格並與正本發票一併保存，以便維修時核對資料。用戶提供之所有資料
必須正確無誤，否則免費保用將會無效。

貴戶須在購機十天內，以下列其中一種
方式登記資料，保用手續方正式生效﹕

Warranty Terms & Conditions

 

 

保用條款

Under normal operations, the product will gurantee a 
1-year full warranty provided by German Pool (effective 
from the date of purchase).

Please fill out the form below. This information and the original purchase invoice will be required for any 
repairs. Warranty will be invalidated if information provided is found to be inaccurate. 

This warranty is not valid until customer registration 
information is received by our Service Centre within 10 
days of purchase via one of the following means:

型號 Model No.:

機身號碼 Serial No.:

購買商號 Purchased From:

發票號碼 Invoice No.:

購買日期 Purchased Date:

DHS-101WT

此保用只適用於香港及澳門
This warranty is valid only in Hong Kong and Macau

填妥德國寶VIP手機應用程式

保用登記表（掃描右方二維碼）

填妥本公司網頁保用登記表
www.germanpool.com/warranty

2) Visit our website and register online:  
www.germanpool.com/warranty

1) 

2) 

1) 

Visit our VIP App and register online:  
(Scan the QR Code on the right)



警告及注意事項

 

保用條款

1. 未能出示購買發票正本者，將不獲免費維修服務。
2. 用戶應依照說明書的指示操作。本保用並不包括﹕
   因天然與人為意外造成的損壞 (包括運輸及其他)﹔
   電源接合不當、不依說明書而錯誤或疏忽使用本機所引致之損壞。
3. 於下列情況下，用戶之保用資格將被取消﹕
   購買發票有任何非認可之刪改；產品被用作商業或工業用途；產品經非認可之技術人
   員維修、改裝或加裝任何配件；機身編號被擅自塗改、破壞或刪除。
4. 德國寶有權選擇維修或更換配件或其損壞部份。
5. 產品一經被轉讓，其保用即被視作無效。

 

Under normal operations, the product will gurantee a 
1-year full warranty provided by German Pool (effective 
from the date of purchase).
This warranty is not valid until customer registration 
information is received by our Service Centre within 10 
days of purchase via one of the following means:

1. 使用本產品前，請先詳細閱讀本說明書，並保留作他日參考之用。
2. 本產品通電後，如果未插上主機，底座的指示燈會以白色閃爍。插上主機後，指示

燈會以綠色常亮，產品開始工作。本產品工作期間產生熱氣流是正常現象。
3. 本產品工作時，嚴禁覆蓋本產品。
4. 本產品通電後，產品四周需維持最少10cm空間以增加氣流，以避免造成產品損壞。
5. 如果本產品損壞或不發熱，必須交回原廠專業技術人員維修或更換。
6. 嚴禁將本產品直接浸泡水中，以避免導致產品損壞或漏電。
7. 嚴禁兒童在沒有成人監管及指導下使用本產品。
8. 如發現異象（例如異味），必須立即關閉電源，並聯絡供應商作維修。嚴禁自行維

修以避免危險。
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產品結構

顯示窗
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電源線

底座指示燈



 

操作說明

警告！
嚴禁將吸濕器或底座浸泡入水中，以避免導致產品損壞或漏電。

初次使用前
1. 確認電源插座的輸出電壓與本產品電壓相符。
2. 確認電源線完好無損。
3. 確認顯示窗內的矽膠防潮珠是否橙色。

注意：
使用本產品前，檢查吸濕器頂部顯示窗內的矽膠防潮珠是否橙色。如果是橙色，表示產
品可以開始使用。如果防潮珠是深綠色，請將吸濕器插入底座，接通電源讓吸濕器加熱
至防潮珠轉為橙色。

使用步驟
1. 接通電源，底座指示燈以白色閃爍。將吸濕器插入底座，指示燈以綠色光亮。
2. 當顯示窗的矽膠防潮珠轉成橙色，表示產品可以開始除濕。將吸濕器拔離底座，放
      入衣櫃、組合櫃或任何需要除濕的空間。
3. 當顯示窗的矽膠防潮珠轉成深綠色，表示產品已達到吸濕上限。請將吸濕器放回底
      座上加熱2小時。2小時後產品會自動關機，進入待機狀態。指示燈會以白色閃爍，
      表示防潮珠除濕程序已完成。顯示窗內的防潮珠會轉回橙色，表示防潮珠已完全乾
      透，產品可以再次使用。



 

注意：
如果環境濕度太高，防潮珠經過2小時除濕程序後，顯示窗內的防潮珠仍未轉為橙色，
表示防潮珠仍未完全乾透。請將吸濕器從底座上拿起超過3秒，然後重新放回底座上開
啟電源並再次加熱，直到吸濕器中的水分完全被去除，而顯示窗內的防潮珠轉為橙色。

除濕

防潮珠（橙色） 防潮珠（深綠色）

放回底座

操作說明

技術規格

．產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。
．中英文版本如有出入，一概以英文版為準。
．本產品使用說明書以www.germanpool.com網上版為最新版本。

型號
功率
電壓
頻率
最大吸濕容量
產品尺寸
淨重

DHS-101WT
43 W
220 - 240 V~
50/60 Hz
100 ml / 循環再用
(H) 270 (W) 107 (D) 107 mm
0.95 kg
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5. This warranty will be void if there is any transfer of ownership from the original purchaser. 
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1. 使用本產品前，請先詳細閱讀本說明書，並保留作他日參考之用。
2. 本產品通電後，如果未插上主機，底座的指示燈會以白色閃爍。插上主機後，指示

燈會以綠色常亮，產品開始工作。本產品工作期間產生熱氣流是正常現象。
3. 本產品工作時，嚴禁覆蓋本產品。
4. 本產品通電後，產品四周需維持最少10cm空間以增加氣流，以避免造成產品損壞。
5. 如果本產品損壞或不發熱，必須交回原廠專業技術人員維修或更換。
6. 嚴禁將本產品直接浸泡水中，以避免導致產品損壞或漏電。
7. 嚴禁兒童在沒有成人監管及指導下使用本產品。
8. 如發現異象（例如異味），必須立即關閉電源，並聯絡供應商作維修。嚴禁自行維

修以避免危險。
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操作說明

警告！
嚴禁將吸濕器或底座浸泡入水中，以避免導致產品損壞或漏電。

初次使用前
1. 確認電源插座的輸出電壓與本產品電壓相符。
2. 確認電源線完好無損。
3. 確認顯示窗內的矽膠防潮珠是否橙色。

注意：
使用本產品前，檢查吸濕器頂部顯示窗內的矽膠防潮珠是否橙色。如果是橙色，表示產
品可以開始使用。如果防潮珠是深綠色，請將吸濕器插入底座，接通電源讓吸濕器加熱
至防潮珠轉為橙色。

使用步驟
1. 接通電源，底座指示燈以白色閃爍。將吸濕器插入底座，指示燈以綠色光亮。
2. 當顯示窗的矽膠防潮珠轉成橙色，表示產品可以開始除濕。將吸濕器拔離底座，放
      入衣櫃、組合櫃或任何需要除濕的空間。
3. 當顯示窗的矽膠防潮珠轉成深綠色，表示產品已達到吸濕上限。請將吸濕器放回底
      座上加熱2小時。2小時後產品會自動關機，進入待機狀態。指示燈會以白色閃爍，
      表示防潮珠除濕程序已完成。顯示窗內的防潮珠會轉回橙色，表示防潮珠已完全乾
      透，產品可以再次使用。

注意：
如果環境濕度太高，防潮珠經過2小時除濕程序後，顯示窗內的防潮珠仍未轉為橙色，
表示防潮珠仍未完全乾透。請將吸濕器從底座上拿起超過3秒，然後重新放回底座上開
啟電源並再次加熱，直到吸濕器中的水分完全被去除，而顯示窗內的防潮珠轉為橙色。

除濕

防潮珠（橙色） 防潮珠（深綠色）

放回底座

操作說明

技術規格

．產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。
．中英文版本如有出入，一概以英文版為準。
．本產品使用說明書以www.germanpool.com網上版為最新版本。

型號
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頻率
最大吸濕容量
產品尺寸
淨重

DHS-101WT
43 W
220 - 240 V~
50/60 Hz
100 ml / 循環再用
(H) 270 (W) 107 (D) 107 mm
0.95 kg

Product Structure

Display Window
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Operation Instructions

WARNING!
DO NOT immerse the Dehumidifier or the product base of this product in water to avoid 
damage to the product or electrical leakage.

Before Use
1. Check if the output voltage of the power socket is consistent with the voltage of this 

product.
2. Check if the power cord is in good condition.
3. Check if the silica gel in the display window is orange.

Note:
Before use, please check the display window on the top of the Dehumidifier and see if the 
silica gel inside is orange color or not. If it is orange color, the product is ready for use. If 
the gel is dark green color, please put the Dehumidifier on the product base, turn on the 
power and let it heat until the gel turns orange.

How To Use
1. Turn on the power, the indicator light on the base will blink white. Place the Dehumidifier 

on the base, and the indicator light will light up constant in green.
2. When the silica gel in the display window is orange, it means the product can start 

dehumidification. Remove the Dehumidifier from the base, and place the Dehumidifier 
in the closet, cabinet or any space you wish to dehumidify.

3. When the silica gel in the display window is dark green, it means that the product is full 
of moisture. Put the Dehumidifier on the product base and heat it for two hours. After 2 
hours, the product will automatically switch off and enter standby state. The indicator 
light will blink in white, meaning the gel-drying cycle is completed. The silica gel in the 
display window will have changed back to orange, which means that the silica gel has 
been completely dried, and the product can be reused for dehumidification again.

Note:
Due to different ambient environments, if after one gel-drying cycle (2 hrs), the silica gel in 
the display window still has not changed back to orange, it means that the silica gel is not 
completely dried yet. Lift the Dehumidifier off the product base for more than 3 seconds, 
then reset it on the base to power on and heat again until the moisture in the Dehumidifier 
is completely removed and the gel in the display window has changed to orange.
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Technical Specification

．Specification is subject to change without prior notice.
．If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese 

version, the English version shall prevail.
．Refer to www.germanpool.com for the most update version of the user manual.

Model
Power
Voltage
Frequency
Working Capacity
Product Dimensions
Net Weight

DHS-101WT
43 W
220 – 240 V~
50/60 Hz
100 ml / cycle
(H) 270 (W) 107 (D) 107 mm
0.95 kg


